
PROGRAM  
1. Registrácia.  
2. Otvorenie rokovania mimoriadneho Valného zhromaždenia. 
3. Schválenie predsedníctva, zapisovateľa a mandátovej komisie. 
4. Schválenie programu. 
5. Schválenie zmeny Stanov DVS. 
6. Schválenie Štatútu reprezentanta DVS.    
7. Register právnických a fyzických osôb v športe. 
8. Diskusia.  
9. Záver, ukončenie rokovania. 

     
K bodu 1. Registrácia 

− členské organizácie: viď prezenčná listina. Hostia: viď prezenčná listina. (príloha č. 1).  
 
K bodu 2. Otvorenie rokovania mimoriadneho Valného zhromaždenia 

− prezident Peter Birka privítal prítomných delegátov riadnych členov a  pozvaných hostí na 
mimoriadnom Valnom zhromaždení. Taktiež privítal delegátov nových riadnych členov DVS 
a to:  
Karate klub Willo Bratislava, 
Združenie Nepočujem, ktoré zastupuje stredná odborná škola Kremnica, 
Fond Uško, ktoré zastupuje ZŠ s MŠ pre deti so sluchovým postihnutím internátna, Drotárska 
cesta 48, Bratislava, 
Spojená škola internátna, Karola Supa 48, Lučenec, 
Spojená škola internátna, Kremnica,  
Spojená škola Jána Vojtašáka internátna, Levoča. 
 

 
Ku bodu 3. Schválenie predsedníctva, zapisovateľa a mandátovej komisie 

− p. Fabšičová  predložila  návrh na zloženie  pracovného predsedníctva v zložení: p. Peter Birka,  
p. Július Maťovčík, p. Milena Fabšičová, 

− p. Fabšičová vyzvala delegátov v prípade záujmu na dobrovoľné prihlásenie sa do mandátovej 
komisie. Prihlásili sa traja delegáti, ktorí mali záujem byť súčasťou mandátovej komisie. Týmto 
delegátom následne kontrolór DVS p. Dědeček vysvetlil funkciu a popis činnosti komisie, 

− p. Fabšičová navrhla za zapisovateľa zápisnice sl. Petru Majdovú, 

− prebehlo hlasovanie za pracovné predsedníctvo v zložení: p. Peter Birka, p. Július Maťovčík, p. 
Milena Fabšičová: 
Za: 39 hlasov    Proti: 0    Zdržali sa: 0 

− prebehlo hlasovanie za zapisovateľa sl. Petru Majdovú:  
Za: 39 hlasov    Proti: 0    Zdržali sa: 0 

− prebehlo hlasovanie za mandátovú komisiu v zložení: p. Ján Surgáč, p. Henrieta Rusnáková, p. 
Danka Forraiová:  
Za: 39 hlasov    Proti: 0    Zdržali sa: 0 

− p. Lukáš Dědeček, kontrolór DVS spolu s členmi mandátovej komisie skontrolovali hlasy a 
vyhlásili 15. mimoriadne Valné zhromaždenie Deaflympijského výboru Slovenska za 
uznášaniaschopné. 
 

K bodu 4. Schválenie programu 
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− p. Fabšičová vyzvala členov, či majú návrhy na doplnenie programu. Návrhy na doplnenie 
programu neboli. Následne prebehlo hlasovanie za schválenie programu: 
Za: 39 hlasov    Proti: 0    Zdržali sa: 0 

 

K bodu 5. Schválenie zmeny Stanov DVS 

− všetci riadni členovia dostali navrhovanú zmenu Stanov vopred, zaslanú e-mailom 7 dní pred 
konaním mimoriadneho valného zhromaždenia spolu s ďalšími príslušnými dokumentmi,  

− navrhované zmeny sa týkali doby platenia členského poplatku, úprava bezúhonnosti v súlade so 
zákonom o športe a doplnenie a zmena úloh generálneho sekretára DVS a prezidenta DVS, 

− p. Krist predstavil všetky navrhované zmeny Stanov podľa prílohy č. 2,  

− p. Hlavatý sa pýtal aký je dôvod zvýšenia hodnoty na 1 000 000 €  pri uzatváraní zmluvných 
vzťahov u generálneho sekretára, 

− p. Krist odpovedal, že táto úprava súvisí s navýšením poskytovaných finančných prostriedkov pre 
DVS za posledné roky, a preto aj táto zmena by mala reflektovať na takéto potreby súčasnej praxe 
a zároveň i možných budúcich zmien. Zatiaľ čo v minulosti boli poskytnuté finančné prostriedky 
na činnosť v podstatne nižšom rozsahu, tak pri súčasnom stave je táto úprava nedostatočná. 
Taktiež uviedol, že toto navýšenie pritom v prípade akýchkoľvek záväzkov pripadajúcich na 
ťarchu DVS vyžaduje súhlas VV DVS, z čoho vyplýva, pri akýchkoľvek záväzkoch vyšších 
finančných súm je potrebný súhlas kolektívneho orgánu na uzatvorenie takéhoto záväzku. Táto 
úprava má zabezpečiť, aby bol štatutár flexibilnejší čo sa týka možnosti získania finančných 
prostriedkov a teda aby sa tak v tejto veci zefektívnila jeho činnosť, čo by malo byť v konečnom 
dôsledku v prospech DVS a teda i športu.  

− p. Vaco sa dotazoval ohľadom zmeny členstva a zaplateného členského poplatku, či sa tento 
poplatok alikvotne vráti, ak poplatok člen zaplatil za celý rok, ale rozhodol sa odísť, 

− p. Krist uviedol, že členský poplatok sa nevracia, keďže vzhľadom na skutočnosť, že DVS 
zastrešuje šport zdravotne (sluchovo) postihnutých občanov, tak bola výška členského poplatku 
stanovená v minimálnej symbolickej výške pre individuálneho člena a o niečo vyššia pre 
riadneho člena. Uhradený členský  poplatok je nevratný, a každý člen musí počítať s tým, že keď 
sa rozhodne vystúpiť, tak je to jeho voľba, pričom sa na to nevzťahuje vracanie členského 
poplatku. Navyše DVS prijalo Smernicu o dotáciách riadnych členov, na základe ktorej rozdeľuje 
každoročne pre všetkých riadnych členov finančné prostriedky na ich športovú činnosť, na 
základe čoho riadni členovia reálne dostanú niekoľko násobne viac finančných prostriedkov ako 
zaplatia na členských poplatkoch, pričom u najaktívnejších členov to predstavuje viac ako sto-
násobok ich členského poplatku.   

− p. Fabšičová poďakovala a spýtala sa, či má niekto ďalšie otázky, návrhy, alebo pripomienky. 
Nikto sa neprihlásil a následne prebehlo hlasovanie o navrhovanej zmene Stanov: 
Za: 39hlasov    Proti: 0    Zdržali sa: 0 
 

Ku bodu 6. Schválenie Štatútu reprezentanta DVS 

− všetci členovia dostali Štatút reprezentanta DVS vopred, zaslaný e-mailom 7 dní pred konaním 
mimoriadneho valného zhromaždenia, spolu s ďalšími príslušnými dokumentmi, ako je uvedené 
v prílohe č.3, 

− p. Krist vysvetlil členom, ako bol riešený Štatút reprezentanta v minulosti – vo forme zmluvy 
a porovnával ho so súčasnou situáciou. Nový Štatút reprezentanta bola upravovaný obsahovo iba 
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minimálne, boli tam však doplnené niektoré pasáže pre ich lepšiu jednoznačnosť a jasné 
definovanie práv a povinností reprezentanta s tým, že bolo podrobnejšie upravené kto je 
považovaný za reprezentanta DVS. Po schválení Štatútu, tak už nebude potrebné opakovanie 
uzatvárať osobitné zmluvy v tejto veci resp. zmluva s reprezentantmi bude odkazovať priamo na 
tento Štatút. 

− p. Fabšičová sa spýtala, či má niekto otázky, keďže sa nikto nedopytoval prebehlo hlasovanie 
o schválení Štatútu reprezentanta DVS: 
Za: 39 hlasov    Proti: 0    Zdržali sa: 0 

 

Ku bodu 7. Register právnických a fyzických osôb v športe 

- p. Fabšičová vysvetľovala dôvody riadnej registrácie športovcov do informačného registra športu. 
Následne demonštrovala postup ako sa registrovať a čo je potrebné urobiť, aby každý člen, ktorý nie 
je registrovaný mohol registrovať svojich športovcov. Ďalej apelovala na dôležitosť rozširovania 
členskej základne DVS a že pokiaľ chceme naďalej rásť a dostávať finančnú podporu zo strany štátu, 
je nutné, aby všetci členovia boli si riadne splnili svoje povinnosti aj pri tejto registrácii. Dôležitosť 
registrácie členov spočíva aj v dotácií zo strany DVS, keďže registrácia členskej základe v systéme 
DVS by mala byť v súlade s registráciu v informačnom systéme športu. Členom prisľúbila participáciu 
a pomoc pri registrácii. 

    

K bodu 8. Diskusia 

− p. Fabšičová otvorila diskusiu, ale do diskusie sa nikto neprihlásil. 
 

K bodu 9. Záver, ukončenie VZ 

− p. Birka sa poďakoval všetkým delegátom a hosťom za účasť a za hladký priebeh 
mimoriadneho valného zhromaždenia. 

 

Valné zhromaždenie schvaľuje 

VZ-2023 / 17.  Členov pracovného predsedníctva v zložení p. Peter Birka, p. Júliu Maťovčík, 
p. Milena Fabšičová. 

VZ-2023 / 18.  Zapisovateľa sl. Petru Majdovú. 
VZ-2023 / 19.  Členov mandátovej komisie v zložení p. Ján Surgáč, p. Henrieta Rusnáková, 

p. Danka Forraiová. 
VZ-2023 / 20.  Program MVZ DVS 2023. 
VZ-2023 / 21.  Zmenu Stanov DVS. 
VZ-2023 / 22.  Štatút reprezentanta DVS. 

  

Zapísala Petra Majdová:     .............................................................. 

 

 

Predseda pracovného predsedníctva Peter Birka:   ............................................................... 

 

 

V Bratislave,  


